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48e jaargang - januari 2023

De Rijdende Popschool 
bestaat 10 jaar

Het is alweer tien jaar geleden dat De Rijdende Popschool (DRP) 
werd opgericht. Het begon allemaal begin 2012 in Garmerwolde 
en is inmiddels uitgegroeid tot een omvangrijke organisatie met 
meerdere bestemmingen in de provincie Groningen en Drenthe. We 
blikken terug en vooruit met Niels Steenstra (directeur en voor-
naamste initiatiefnemer) en partner Sabine Hoes (communicatie, 
coördinatie, vanaf de oprichting betrokken bij DRP).

De Rijdende Popschool ontstond ooit uit een simpel idee: muziekonder-
wijs naar plaatsen brengen waar kinderen en jongeren minder goed 
toegang tot dit soort les hebben. DRP brengt de les en spullen naar de 
kinderen toe, in plaats van andersom. Het laat ze ervaren hoe leuk het is 
om te spelen in een bandje, om zo muziek te leren maken. Een verslag 
van de beginperiode van DRP stond in de G&T Express van februari 
2014. Om terug te lezen, ga naar gentexpress.nl/zoeken.

Ontwikkelingen door de jaren heen
Naast dat DRP in de loop der tijd in steeds meer gemeentes te vinden 
was, ook buiten de provincie Groningen, is het concept ook op andere 
vlakken flink gegroeid. De organisatie telt inmiddels negen vaste 
medewerkers (binnenkort zelfs een tiende) en daaromheen werken 
maar liefst nog een twintigtal freelancers als zzp’er, veelal bandcoaches. 
‘Dat is veel!’, roept Niels met een lach. ‘stuk voor stuk geweldig 
enthousiaste en gemotiveerde mensen. Het is een ontzettend fijn en 
toegewijd team. We zitten wat dat betreft nu wel op een kantelpunt: van 
klein projectje naar serieuze organisatie met grotere verantwoordelijk-
heid, heldere langeretermijnvisie en dergelijke.’ 
Dat was een tijd geleden nog anders. In 2018 kwam het voortbestaan in 
gevaar, maar dankzij een aantal sponsoren konden de activiteiten 
gelukkig worden voortgezet. En in coronatijd gingen de activiteiten in 
één klap naar nul. In die tijd kon DRP vrijwel niets ondernemen, dat was 
een lastige tijd. Direct na alle lockdowns waren er nog maar vijf of zes 
popschoollocaties overgebleven, maar inmiddels is dat gelukkig weer 
terug op niveau en bloeit DRP als nooit tevoren. 

Jubileumboek
Een en ander gaat ook naar voren komen in het jubileumboek dat in de 
maak is. Sabine doet de eindredactie: ‘De belangrijkste gebeurtenissen 
en projecten komen daarin aan bod. Bijvoorbeeld het project Come on, 
waarvoor we naar Rome mochten reizen. Of DeClick, een soort muziek-
werkplaats gericht op het produceren van (elektronische) muziek, video-
clips en dergelijke.’ Een van de meest gedenkwaardige gebeurtenissen 
was het bezoek eind 2014 van koningin Máxima, in haar hoedanigheid als 
initiatiefneemster van het programma Kinderen Maken Muziek, een 
samenwerkingsverband tussen het Oranje Fonds en het Fonds voor Cul-

Niels Steenstra opent het Rijdende Popschool Festival in Martiniplaza 
(foto Sabine Hoes)

tuurparticipatie. Niels: ‘Dat genereerde veel aandacht en daarna werd 
DRP in één keer echt serieus genomen door de relevante instanties. Dat 
heeft heel veel goeds gedaan. We zitten nu ook met wethouders aan tafel, 
bijvoorbeeld in de stuurgroep Meer muziek in de klas.’
Ook komen er popschoolkinderen van het eerste uur aan bod – zij zijn 
uiteraard ook tien jaar ouder geworden. Sommige van hen kwamen een 
aantal jaar later stagelopen bij DRP, of zijn nu zelf bandcoach. Een aantal 
hebben mede door DRP de geest gekregen voor muziek en spelen tegen-
woordig ook in serieuze bands – voorbeelden daarvan vielen onder 
andere te bewonderen bij Dorpshuissessies. 
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Jubileumfestival 
Om het jubileum te vieren werd op 10 december 
Het Rijdende Popschool Festival gehouden in 
Martiniplaza. Naast dat alle huidige bandjes van 
De Rijdende Popschool zelf optraden, speelden 
er ook andere artiesten die op een of andere 
manier verbonden zijn met de popschool, en 
konden de deelnemers ook workshops en mas-
terclasses volgen, in allerlei soorten en maten. 
Niels: ‘Denk aan een workshop songwriting of 
beats maken. Dergelijke workshops verzorgen 
we ook op scholen, veelal basisscholen, maar 
bijvoorbeeld ook in het speciaal onderwijs. Zo 
heeft bandcoach Roderik (de hele tien jaar al 
verbonden aan DRP!) bijvoorbeeld een work-
shop die bekend staat als Roderik’s Grote 
Kleuter show. Die is zeer populair.’
Het festival was een erg leuke dag. Voor veel 
van de kinderbandjes hun eerste optreden ooit, 
een ervaring om nooit te vergeten. En toch was 
alles heel laagdrempelig. Er staat een heel mooi 
verslag op de website van 3voor12 en een 
sfeerimpressievideo is te vinden op de website 
van DRP: derijdendepopschool.nl.

Toekomst
Ondanks de groei is DRP nog steeds een non-
profit organisatie. ‘Officieel zijn we een stichting, 
formeel zelfs met ANBI-status (Algemeen Nut 
Beogende Instelling). Ons doel is alle aspecten 
zo laagdrempelig en toegankelijk mogelijk te 

blijven houden voor de deelnemers. Dat is ook 
het hele idee, de filosofie achter DRP. Het gaat 
om inclusiviteit. De prijs voor de leerling ligt bij-
voorbeeld onder de tien euro per uur, terwijl dat 
bij andere muziekeducatie-instellingen zo vijf à 
zes keer hoger ligt. Als directeur laat ik mijzelf er 
dus ook niet veel aan verdienen.’ Op mijn vraag 
of het dan niet allemaal te groot gaat worden 

met al die innovaties en nieuwe deelprojecten 
steeds, antwoordt Sabine: ‘Ja, maar Niels kan 
niet bestaan als ie niet kan innoveren. Alles om 
muziekeducatie breed toegankelijk te maken 
voor kinderen en jongeren’. Dat lijkt me een zeer 
treffende afsluiter. Op naar de volgende tien 
jaar!

Harjo de Poel

Verschillende popschoolbandjes traden op tijdens het festival, waaronder ook dit bandje uit 
Garmerwolde, met onder anderen Evie (zang) en Janoah (basgitaar) (foto Patrizia Meijer)

Half februari zullen in de dorpskern van 
 Thesinge met een grondradar metingen 
 worden verricht naar bodemresten van 
het voormalig klooster Germania. Met de 
 metingen, in opdracht van de Historische 
Commissie Thesinge, zijn tot een diepte van 
drie meter oude fundamenten en andere 
voorwerpen in de bodem in kaart te brengen.

De commissie laat al langer onderzoek naar het 
klooster verrichten. Eerder zijn studenten van de 
Rijksuniversiteit Groningen veel te weten geko-

Bodemonderzoek naar kloosterresten in Thesinge
men over het klooster, de kloosterbewoners en 
hun activiteiten. Onder grote belangstelling heb-
ben de studenten daar in het dorp verslag van 
gedaan. Tot nu toe is echter nog maar een klein 
deel van het kloosterterrein in kaart gebracht.
Het terrein besloeg de hele rechthoek waar 
tegenwoordig de dorpskern van Thesinge in ligt, 
van de molen tot en met de Singel. Grotendeels 
onbekend is hoe het in de tijd van het klooster 
was ingericht, waar de verschillende gebouwen 
en grachten zich toen bevonden. Iedereen kan 
zien waar de kloosterkerk staat, maar waar 

stonden de kruisgang, de steenbakkerij, de 
smederij, de toegangspoort en het scriptorium? 
Met het komende onderzoek hoopt de commis-
sie ten minste een deel van deze vraag te  kunnen 
beantwoorden.

Kinderbuggy
De metingen met de grondradar duren twee 
dagen en worden verricht door het Groningse 
bedrijf Medusa Explorations. 
De radar stuurt een signaal de bodem in en 
registreert hoe dat signaal vanuit de bodem 
wordt gereflecteerd. Bij het hele proces blijft de 
bodem volledig intact. In de meer open terreinen 
en in de straten zal de radar achter een quad 
aan worden gesleept.Voor op de kleinere opper-
vlakken, zoals in  tuinen (natuurlijk pas na toe-
stemming van de eigenaar), is er een radar in 
een kinderbuggy verwerkt, zodat er niets mee 
wordt beschadigd. Om diezelfde reden vindt het 
onderzoek begin februari plaats, wanneer er zo 
weinig mogelijk plantenactiviteit is. Op plekken 
met bijvoorbeeld bomen en struiken kan niet 
worden gemeten.
De komende tijd zullen de leden van de Histo-
rische Commissie bij alle tuinbezitters in de 
dorpskern aankloppen om toestemming te 
 vragen voor de meting en uitleg te geven. 
Zodra de resultaten van het onderzoek zijn uit-
gewerkt, zullen we ze bekendmaken.

Edzard Krol, 
namens de Historische Commissie Thesinge

De kinderbuggy met grondradar (foto Medusa Explorations)
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Even voorstellen
Na de uitbreiding van de Garmerwolder 
praktijk met locatie Ten Boer is in het team 
van huisartsen en alle ondersteunende 
disciplines een duidelijke taakverdeling 
ontstaan. Met de praktijkmanager, mevrouw 
Leyan van Beukering, heb ik een afspraak 
in het monumentale pand Gaykingastraat 
nummer 19 in Ten Boer. Het doel van dit 
bezoek is om de lezers van de G&T te 
informeren over de medewerkers van de 
praktijk. 

Het gehele team bestaat uit veertien personen: 
drie huisartsen, een verpleegkundig specialist, 
twee praktijkondersteuners geestelijke gezond-
heidszorg, twee praktijkondersteuners somatiek 
waarvan één ook dokters-/apothekersassistent 
is en vijf dokters-/apothekersassistenten. 
Hieronder komen de verpleegkundig specialist 
en twee huisartsen aan het woord. In volgende 
kranten stellen we de andere disciplines aan u 
voor. We maakten wel alvast een foto van de 
hele groep op maandag 9 januari. De praktijk-
manager had dit tot in de puntjes geregeld. 

Huisarts De Lange 
Per 1 januari van dit jaar is dokter Aafke de 
Lange begonnen in Ten Boer. Zij werkt er twee 
dagen per week op dinsdag en donderdag. 
Tevens werkt zij één dag in Hoogezand. Daar-
naast doet zij diensten bij de doktersdienst. 
Aafke is al zes jaar huisarts en heeft op verschil-
lende plekken in Groningen en Drenthe gewerkt. 
Ze woont in Harkstede met haar gezin met twee 
kinderen van zeven en vier jaar. Ze houdt van 
het platteland maar is ook blij met de stad op 
fietsafstand. In haar vrije tijd speelt ze piano. 
Bovendien zijn er ook nog kippen en schapen 
die zorg nodig hebben. ‘Zet maar in de krant dat 

Het team van huisartsenpraktijk Van Beukering

we krielhaantjes in de aanbieding hebben. Mis-
schien kan ik er iemand blij mee maken.’ Aafke 
is een geboren en getogen Groningse en ver-
staat het Gronings goed, maar spreekt het zelf 
niet. 

Verpleegkundig specialist Dekens
Op de locatie Ten Boer van voorganger dokter De 
Jonge werkte Louis Dekens al 12½ jaar als ver-
pleegkundig specialist - je spreekt ook wel van 
nurse practitioner - waarvoor hij als verpleegkun-
dige een tweejarige HBO-Master opleiding heeft 
afgerond in 2011. Vooral de ouderenzorg is zijn 
aandachtsgebied. Hij heeft twaalf jaar in het 
Academisch Ziekenhuis in Groningen (het hui-
dige UMCG) gewerkt. In de begintijd op Orthope-
die en later op de afdeling Levertransplantatie. 
Daarna werkte hij twaalf jaar bij een Arbodienst 
(Arbo-unie) als bedrijfsverpleegkundige en 
veilig heidskundige. In Ten Boer heeft hij het erg 
naar de zin. Hij is er geboren, daarna weliswaar 
opgegroeid in Leens, maar terug gekeerd naar 
Ten Boer. Vooral vanwege de fietsafstand naar 
het werk en ook omdat Ten Boer een fijn dorp is 
waar zijn vrouw en vier dochters het naar de zin 
hebben of hadden. Inmiddels is hij de trotse opa 
van drie kleinzonen en heeft hij naast vier werk-
dagen tijd om te sporten: hij fietst veel en tennist. 
Ook klust hij graag en zingt hij in het plaatselijke 
koor Amor Cantandi en is hij kerkelijk actief. De 
woensdag is zijn vrije dag. 

Huisarts Van der Werf
Vorig jaar mei is dokter Christine van der Werf in 
Ten Boer gestart. Zij is sinds drie jaar huisarts en 
heeft verschillende werkplekken gehad. Ze 
heeft in de Academische Huisartsenpraktijk bij 

Het team van huisartsenpraktijk Van Beukering voor het monumentale pand in Ten Boer 
(foto Patrizia Meijer)

Huisartsen Christine van der Werf (links) en 
Aafke de Lange (rechts) met in het midden 
verpleegkundig specialist Louis Dekens 
(foto Patrizia Meijer)

het UMCG gewerkt en ze heeft waarnemingen 
gedaan in en rondom Groningen. Ze werkt drie 
dagen per week op maandag, woensdag en 
donderdag en vindt het fijn om een vaste werk-
plek te hebben. Daarnaast doet zij ook diensten 
voor de doktersdienst. Ze is getogen in de stad 
Groningen en heeft daar een fijne woonplek met 
haar man en vier kinderen. De jongste is pas 
een jaar oud. Het vergt een goede organisatie 
op het thuisfront om alles te regelen. Christine 
houdt van bootcamp en hardlopen. En in de 
schuur staan een mountainbike en een racefiets 
maar daar komt ze nu nog niet aan toe. 

Praktijk met twee locaties
Met Leyan van Beukering heb ik nog even tijd 
voor een rondleiding door het prachtig gereno-
veerde pand. Het is een rijksmonument en is van 
oudsher een dokterspand. Het pand is nu volle-
dig ingericht als praktijk. Er zijn vijf behandel-
kamers en deze locatie in Ten Boer heeft een 
apotheek. Dit is niet het geval in de locatie Gar-
merwolde. De patiënten uit Garmerwolde die-
nen voor hun medicijnen naar een openbare 
apotheek te gaan in verband met het vast-
gestelde afstandscriterium. Een persoonlijke 
benadering van de patiënten is voor het team 
heel belangrijk. Het is de kracht van een dorps-
praktijk dat het kleinschalig is en er korte lijnen 
zijn binnen de praktijk. Dat neemt niet weg dat 
de privacy van de patiënten heel belangrijk is. 
De praktijk ervaart het als een waardevolle aan-
vulling dat twee vrouwelijke huisartsen het team 
versterken. Dit biedt meer mogelijkheden aan 
de patiënten.

Truus Top-Hettinga



4



5

Kim Schoenmakers (25) en Jelmer Pander 
(33) zijn de trotse nieuwe eigenaren van 
Dorpsweg 62. Toen ik hen begin november 
van het vorig jaar sprak, moest er nog veel 
in het huis geklust worden. Op dat moment 
woonden ze nog in een caravan die naast 
het huis stond, inmiddels is de verbouwing 
een stuk verder. Het deels wonen in de 
caravan was best een uitdaging met veel 
improviseren. Wanneer ze wilden afwassen, 
kookten ze water en wasten ze in een teiltje 
af onder de overkapping achter het huis 
‘net als op de camping’.

Kim en Jelmer huurde voordat ze hier kwamen 
wonen een boerderij nabij de Walfridusbrug 
aan de rand van Groningen en was dus al 
gewend en gehecht aan ruimte om hen heen. 
Toen ze op zoek gingen naar een eigen huis 
deden ze bezichtigingen in verschillende 
dorpen. Bijna hadden ze de bezichtiging van 
hun huidige huis afgezegd omdat ze die 
periode al veel andere huizen gingen bekijken. 
Gelukkig besloten ze om toch nog even langs 
het huis te rijden. Zodra ze Garmerwolde 
inreden, was Kim al verliefd op het dorp. En 
toen ze bij het huis kwamen, bleek er een tuin 
te zijn die niet op de foto’s van Funda stond.

Na de officiële bezichtiging deden ze een bod, 
maar er bleek helaas een bieder te zijn die 
hoger had geboden. Kim en Jelmer vonden dat 
erg jammer, maar richtten zich op nieuw 
aanbod op de huizenmarkt. Toen de verko-
pende makelaar een paar weken later belde 
dat de hoogste bieder zich had teruggetrokken 
en dat het huis voor hen was, moesten ze wel 
even omschakelen: ‘Na de teleurstelling van de 
overbieding hadden we dit voor onszelf 
goedgepraat omdat het toch ook wel een groot 
klusproject was.’

Nieuwe bewoners Garmerwolde

Gelukkig zijn er vier paar ouders die hen 
regelmatig met klussen helpen. Bij hen zijn ook 
al hun spullen opgeslagen. In het huis staan 
alleen nog maar een bed, een kledingkast en 
een paar boeken. Binnenkort komt er beneden 
gelukkig een vloer. Omdat beiden veertig uur 
werken, wordt er alleen in het weekend 
geklust. Maar soms neemt het stel ook even 
lekker vrij om samen leuke dingen te doen 
zoals een weekendje weg of om te gaan skiën. 
Jelmer en Kim werken allebei in de stad en 
kunnen dus op de fiets naar het werk. Jelmer is 
opgeleid tot bioloog maar heeft zijn carrière 
een andere wending gegeven; hij werkt nu op 
de Zernike campus als onderwijscoördinator bij 

Kim en Jelmer voor hun nieuwe en tijdelijke huis (foto Margriet de Haan) 

Spelletjesavond in De Leeuw
Vrijdag de 13e januari was de eerste spelletjesavond ooit in Dorpshuis 
de Leeuw. Het was supergezellig! Een twintigtal dorpsgenoten (van jong 
tot oud) namen hun eigen bord- en kaartspellen mee. 
Op verschillende tafels werden diverse spellen gespeeld en uitgepro-
beerd, zoals Scrabble, Rummikub, maar bijvoorbeeld ook Ticket to Ride 
en Dixit. 

Het lijkt erop dat dit een terugkomend evenement gaat worden, dus 
houd de agenda in de G&T Express in de gaten. 

Tekst en foto’s Harjo de Poel

de Faculteit Science and Engineering van de 
RUG. Kim heeft na haar opleiding Fashion and 
 Technology in Amsterdam in Groningen een 
aanvullende master gedaan en besloot toen in 
het noorden te blijven. Dit betekende wel dat 
ze haar opleidingskennis niet direct in de 
praktijk kon brengen en daarom is ze een 
mooie carrière als business controller bij 
Noorderpoort gestart.
Kim en Jelmer zijn al bij een aantal dorps-
activiteiten geweest. Bij de garagesale werd Kim 
onthaald op de woorden: ‘Doe bist nou n Gaarm-
wolder’. En zo is het maar net.

Margriet de Haan
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1  O P L A D E N

2  W I N D M O L E N

3  A A R D G A S

4  T  E M P E R A  T U U R

5 O P W E K K E N   

6 W E E R S T A N D

7 V I T A A L

8  W I L S K R A C H  T

9  S T R O O M

10  C A L O R I E

11  G  A S P R I J S

12  S  T  R A L I N G

13 S A L D E R E N

14  B U R N O U T

Oplossing en prijswinnaar kerstpuzzel
op lade N

W in D zolen

aardas met G erin

tempura Tuur

op rekken  r=w

W eerste A nd

VI-taal  (Vandaag Inside)

Wiske lacht met L erin

R in stoom

Jac Orie

gansprins

ral in Sting 

schilderen  chi=a

urn in bout

Puzzelwinnaar Jeannet krijgt de felicitaties en 
prijs van Dr B. Denker (foto Patrizia Meijer)

In de decembereditie was weer zo’n heerlijke kerstpuzzel te 
vinden. Wellicht hebt u zelf ook uw hersenen laten kraken 
over de cryptische rebussen. Het onderwerp viel deze keer 
binnen het kerstkrantthema: Energie. 
Voor degenen die staan te popelen om de juiste oplossingen: 
We gaan u hierbij verlossen! De uitdrukking die werd gezocht 
was ‘de geest krijgen’. Hieronder staan alle antwoorden, 
met een korte toelichting erbij.
Uit de correcte inzendingen is een winnaar getrokken en dat 
is geworden: Jeannet Miedema uit Garmerwolde. 
Zij wint een tegoedbon van 25 euro, vrij te besteden bij de 
Agrishop. Gefeliciteerd!

Dr B. Denker
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Marieke Dubbelboer en Judith de Groot 
wonen aan de Kapelstraat in Thesinge. 
Het dorp was voor beiden niet helemaal 
onbekend. Marieke die graag tochten op 
haar racefiets maakt, reed weleens door 
het dorp. Judith kwam, toen ze nog voor de 
marathon oefende, regelmatig hardlopend 
door het dorp. Toen zij vorig jaar op Funda 
het huis aan de Kapelstraat zagen, waren zij 
dan ook meteen geïnteresseerd. 

Beiden hebben aan de Rijksuniversiteit in 
Groningen gestudeerd. Marieke komt uit 
Emmen en Judith uit Brabant. Zij leerden 
elkaar kennen tijdens hun promotieonderzoek. 
Judith promoveerde in de sociale psychologie 
en Marieke in de Franse literatuur. Toen Judith 
een baan aan de universiteit van Bournemouth 

Nieuwe bewoners Thesinge
kon krijgen vertrokken zij naar Engeland. 
Daarna werkten zij allebei aan verschillende 
universiteiten in Engeland. Een drukke tijd brak 
aan waarin volgens Judith de verhouding werk 
en privé nogal uit balans was. 
Om weer dichter bij familie en vrienden te 
wonen besloten ze na acht jaar weer terug 
naar Nederland te gaan. De stad Groningen 
bleef trekken en dus kochten ze in 2016 een 
huis in de Korrewegwijk met een tuin die nog 
helemaal aangelegd moest worden. En hoewel 
tuinieren nieuw voor hen was, ontdekten zij 
door de aanleg van deze tuin dat zij hier beiden 
van hielden. 
Judith werkt nu als docent en onderzoeker aan 
de Faculteit Economie en Bedrijfskunde.
Marieke maakte een carrièreswitch en werd 
studie adviseur aan dezelfde faculteit. Toch was 

er een nadeel aan het wonen in de stad en dat 
was lawaai en overlast van studenten in de 
directe omgeving. Daarom besloten zij op zoek 
te gaan naar een huis buiten de stad met meer 
rust en ruimte. 
‘Wij vielen meteen voor het huis’, vertelt 
Marieke. ‘De sfeer binnen, de mooi aange-
legde tuin en ook het plekje. Het huis had een 
beetje een uitstraling van een Engelse cottage.’
Ze moesten een motivatiebrief schrijven om 
het te kunnen kopen. Zij schreven een 
uitgebreide brief die in de smaak viel bij de 
voormalige eigenaresse en dus kochten zij het 
huis. Vanaf half juli begonnen zij met klussen. 
De keuken werd aangepakt en geïsoleerd, er 
werd vloerverwarming aangelegd en veel 
geschilderd en vanaf 1 september wonen zij er. 
Het wonen in Thesinge bevalt prima. Langza-
merhand leren zij de buren en het dorp 
kennen. Met een aantal activiteiteten in het 
dorp hebben ze al meegedaan. Beiden willen 
zich wel bij een activiteit in het dorp aansluiten 
en de komende tijd gaan ze op onderzoek uit 
wat bij hen past.
Marieke speelt piano, gitaar en zingt samen 
met een vriend. Wie weet treden zij ooit eens 
samen op in Thesinge. Judith was in het 
verleden een fervent alpinist en nu doet zij aan 
het beklimmen van rotsen. In de vakanties 
combineren zij fietsen met rotsklimmen. Judith 
traint daarvoor in het klimcentrum in Kardinge. 
Lekker dichtbij. 
Beiden zijn blij met de beslissing om in 
Thesinge te wonen. Zij hebben hier de lusten 
van de stad en niet de lasten.

Irene Plaatsman

Marieke (links) en Judith laten hun handen nu 
nog even rusten. In het voorjaar zullen ze die 
in hun fraaie tuin wel flink uit de mouwen 
steken. (foto Koos van de Belt)

In het dorpshuis van Thesinge zal op zaterdag 18 februari de eerste van 
een serie van vier dit jaar geplande Dorpshuissessies-avonden plaats-
vinden. Als vanouds met drie bands, de toegang is gratis.

De bands
De optredens beginnen om half negen. Wie dan zal openen is bij het ter 
perse gaan van deze G&T nog niet bekend maar hou de website 
dorpshuissessies.nl in de gaten voor actuele informatie.
Dan is er de formatie Not Yet. Not Yet is de band van Jet, Alco, Will en 
Harjo. Ze hebben zin in een ‘thuiswedstrijd’ in Thesinge en spelen covers 
van Gary Clark jr., Black Crowes, Black Keys, Stray Cats en meer.
De hoofdattractie van de avond: Waterleaf. Een band uit Groningen die 
momenteel flink aan de weg timmert op de vaderlandse podia. Ze stonden 
recentelijk nog op ESNS en maken naam met fijne dansbare indie pop 
waarop je zo nu en dan ook lekker kan wegdromen. In de muziek zijn hints 
van eigentijdse bands (Men I Trust, Mac DeMarco, L’Imperatrice) maar ook 
van classics als Blondie en Air terug te vinden. De perfecte afsluiter voor de 
eerste Dorpshuissessies-avond van 2023.
Voor meer informatie: 06 25 233 602 of 06 14 874 470.

Ton Ensing

Nieuwe Dorpshuissessies in memoriam 
Kees Jansen
Op 18 januari overleed hij op 93 jarige leeftijd, in zijn 
woning aan de W.F.Hildebrandstraat.

Kees Jansen is jarenlang een markant figuur geweest 
in Garmerwolde, mede door zijn kwaliteiten als 
droogkomische toneelspeler bij Rederijkerskamer 
Wester, maar vooral door de mogelijkheid te bieden 
om achter de boerderij van Jansen Transport aan de 
Geweideweg, een heus Openluchttheater te 
realiseren. Een aantal jaren werden hier uiteen-
lopende openluchtspelen gespeeld; een paard, een 
koe, wat schapen of kippen, een motor met zijspan of 
een non op een Solex, overal was ruimte voor.

Wij denken nog vaak met weemoed aan die jaren 
terug. 

Bestuur en leden Wester-Theater



8

Kerst in Thesinge
  Op 18 december 

verzorgde TheSingers 
een kerstconcert in de 
Kloosterkerk 
(foto Ton Bouchier)

  Ook de waarschijnlijk minst belopen straat in Thesinge 
(Singel) werd niet vergeten (foto Koos van de Belt)

  Voor het eerst werd de morgen afgesloten bij de familie 
Schouteten, die in navolging van mevrouw Ritsema voor 
een heerlijk kerstontbijt zorgde (foto Koos van de Belt)

VAATSTRA
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Kerst in Garmerwolde
  Op woensdag 21 december organiseerde OBS Garmerwolde een 

kerstmarkt op het schoolplein met kraampjes met veel zelfgemaakte 
voorwerpen, zowel door kinderen als volwassenen. De opbrengst 
was bestemd voor de vernieuwing van het school plein. In de school 
hadden de kinderen hun kerstdiner. 
Het was gezellig

  Op zaterdag 24 december reden Melissa, 
Kim en hun vriendinnen van de paardenhoefjes-
club, getooid in vrolijke kledij, op hun paarden 
een kerstrondje door Garmerwolde. 
Ook dit was het kijken waard.

Tekst en foto’s Sieb-Klaas Iwema

  De Activiteitencommissie van het dorpshuis organiseerde op 
vrijdag 23 december een kerstborrel met glühwein en chocolademelk 
en veel zelfgemaakte hapjes. Ook hier was het gezellig.

  De kerstnachtviering in de kerk van Garmerwolde met medewerking 
van het Gemengd Mannenkoor Garmerwolde was een mooi begin van 
het kerstfeest.

  Op de grens van 24 naar 25 december gingen  
de Trekpadbloazers weer op pad en speelden  
op verschillende plekken in het dorp kerstmuziek. 
Het is en blijft bijzonder zo in de open lucht en 
midden in de nacht.
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Oud & Nieuw in Garmerwolde ...

  Op zaterdagmiddag 31 december was er weer carbid-
schieten bij het GEO-terrein. Het weer zat niet echt mee.

 Vanaf 16.00 uur kon men op het schoolplein, onder het 
genot van een praatje, oliebollen in alle soorten proeven. 
Gelukkig waren er nog mensen die de regen trotseerden.

  1 januari: tijd voor vuurwerk en kloksme-
ren bij de kerk. Jawel, 1 januari begon droog. 
Het vuurwerk werd massaal afgestoken en 
heel wat mensen wensten elkaar veel heil en 
zegen met een borrel in de hand en haring 
achter de kiezen. Na het luiden van de klok 
ging men huiswaarts of misschien nog wel 
even naar Jägermeister om van muziek uit 
de jaren ‘70, ‘80 en ‘90, gedraaid door 
Douwe, te genieten.

Tekst en foto’s Sieb-Klaas Iwema

GEO thuis
Namens vv GEO willen wij alle lezers van de G&T een 
voor spoedig en sportief 2023 wensen. Samen met onze 
leden hebben wij op zaterdag 7 januari het nieuwe jaar 

ingeluid nadat we ’s middags met elkaar een onderling (snert)toernooitje 
hadden gespeeld. Aansluitend heeft sinds drie jaar weer een Algemene 
Ledenvergadering plaats kunnen vinden. In aanwezigheid van ongeveer 
veertig leden heeft het bestuur de financiële cijfers gepresenteerd en 
hebben wij met elkaar teruggeblikt op de afgelopen jaren. Uiteraard is er 
tijdens de ALV stilgestaan bij de leden/vrijwilligers die ons in de 
afgelopen jaren ontvallen zijn.
De traditionele oliebollenactie op 30 december was evenals eerdere 
jaren weer succesvol en wij willen iedereen dan ook bedanken voor de 
bijdrage in welke vorm dan ook.
Helaas hebben wij ook minder goed nieuws te melden. In de periode 
november/december is het dak van onze kantine ernstig beschadigd 
doordat het lood weggeknipt is. Ook van het dak van de gymzaal en het 

Stond er in een vorige G&T een artikel over de belangrijke taak van de 
klokkenluider, ook een belangrijke taak tijdens begrafenissen is 
weggelegd voor de dragers. Zij weten soms wel tot over de honderd 
paar ogen op zich gericht tijdens de plechtigheid. Dat ze er daarbij 
keurig gekleed op moeten staan spreekt voor zich.
De afgelopen jaren is afscheid genomen van een aantal dragers die 
vanwege hun leeftijd van zeventig jaar hun taak moesten neerleggen. 
Maar gelukkig is er in Thesinge voldoende jonge aanwas die zich een 
maatpak hebben willen laten aanmeten om de lege plaatsen op te 
vullen.

Tekst en foto Koos van de Belt

Dragers begrafenisvereniging

ballenhok is lood verwijderd. Erg frustrerend voor ons allen omdat dit 
een flinke schadepost is en dit in een tijd waarin wij het als vereniging 
lastig hebben met de enorm gestegen kosten. Gelukkig is er met de 
nodige hulp een voorlopige reparatie uitgevoerd zodat de lekkage in 
onze kantine enigszins beperkt is gebleven. De vereniging zal zich 
verder beraden op hoe onze gebouwen beter te beschermen tegen 
diefstal en vandalisme.
Gelukkig beginnen de competities binnenkort - na een winterstop - weer 
in februari en kunnen wij ons weer focussen op voetbal in 2023, het jaar 
waarin vv GEO 75 jaar bestaat. In 2023 zullen er verschillende feeste-
lijke activiteiten worden georganiseerd voor onze leden, sponsoren en 
uiteraard vrijwilligers. Via onze website en via deze krant zullen wij u 
informeren over de activiteiten.
Begin februari zal ook het kaboutervoetbal weer starten voor kinderen in 
de leeftijdscategorie 4 tot 7 jaar. Mocht uw kind eens mee willen doen 
dan is hij/zij hiervoor van harte uitgenodigd; aanmelden kan via 
info@vvgeo.nl.

Bestuur vv GEO ‘een club met ballen’
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In de Bakkerstraat in Thesinge wonen 
Klaas jan Bats, zijn vrouw Miranda en hun 
dochter Maureen. Sinds 1 september is 
Klaasjan officieel gestart met zijn eigen 
tegelzetbedrijf B@tz Tegelwerken. Het logo 
is zelfbedacht en een naamgrapje: B van 
Bats, @, tz staat voor tegelzetter. Hij is 
van oorsprong tegelzetter maar heeft een 
gevarieerd werkverleden. Drie jaar geleden 
moest hij wegens ziekte zijn baan als plan-
ner in een stukadoors- en afbouwbedrijf 
opgeven. Nu hij flink hersteld is, maar nog 
wel zijn grenzen moet bewaken, is hij voor 
zichzelf begonnen in zijn oude vakgebied. 

Tegelzetter en planner
‘Na mijn militaire diensttijd, slechts een half jaar 
als laatste lichting, werkte ik samen met de 
vader van Miranda die tegelzetter was. Ik vond 
het werk leuk. Het is ‘zichtwerk’ en je werkt naar 
een eindproduct toe. Bovendien geef je advies 
aan de klant die omkomt in de enorme keus aan 

Op eigen koers als zzp’er: Klaasjan Bats
tegels en plavuizen. Daarna ging ik in dienst van 
een stukadoors- en afbouwbedrijf waar ik na 
een jaar als tegelzetter de kans kreeg om de 
planning te doen. Ik heb daar zestien jaar als 
planner met heel veel plezier gewerkt. Daar 
kwam abrupt een eind aan toen ik ziek werd en 
bleek dat ik een voorstadium van leukemie had. 
In juli 2019 heb ik een maand in het ziekenhuis 
gelegen voor een zware chemobehandeling met 
daarna een stamceltransplantatie. De externe 
donor die voor mij is gevonden bleek op alle tien 
de criteria met mij te matchen. Er bestaat een 
stamcelbank en het is mij onbekend van wie ik 
de stamcellen heb gekregen, omdat deze gege-
vens altijd anoniem zijn.’ 

Herstel
Na drie jaar is het herstel van Klaasjan zover dat 
hij in eigen tempo aan het werk is. ‘Ik zit nu in de 
opbouwende fase, wat inhoudt dat ik op dit 
moment twee à drie dagen per week aan het 
werk kan. Dit hoop ik uiteindelijk te kunnen uit-
breiden. Vlak nadat ik in september met mijn 
eerste klus was gestart kreeg ik in november 
corona. Dat was flink balen, maar de klant had 
gelukkig veel geduld en toen ik weer beter was 
heb ik de klus afgemaakt. 
Maandelijks heb ik overleg met mijn coach van 
het UWV over de voortgang en aanpak en dat 
voelt goed en vertrouwd. Ik neem niet het risico 
dat het me te veel wordt; tenslotte ben ik nog in 
de opbouwfase. Ik overleg van tevoren goed 
met de klant zodat mensen weten wat ze van mij 
kunnen verwachten.’ 

Fit zijn
‘Na de diagnose, drie jaar geleden, kreeg ik het 
advies om vooral fit te zijn voor de behandeling. 
Ik heb toen in drie maanden wel 2500 kilometer 

gefietst op de racefiets en op de mountainbike. 
Als het nodig was pikte Miranda mij op een afge-
sproken plek op.’ Klaasjan lacht: ‘Ze heeft mij 
ook wel eens uit Emmen opgehaald. Het ging zo 
mooi met de wind in de rug dat ik zomaar 75 
kilometer van huis was. Van de dokter kreeg ik 
voorgaand aan de behandeling de opmerking 
dat het goed was dat ik er in zo’n goede conditie 
aan ben begonnen.’ Zodra het weer mocht en 
kon, was Klaasjan weer van de partij bij GEO. 
Hij voetbalt in het 2e elftal en zijn conditie houdt 
hij ook op peil op de fiets.

Truus Top-Hettinga

Klaasjan op werklocatie (Koos van de Belt)
Uit de cijfers blijkt dat momenteel een 
recordaantal mensen stamcellen doneert.  
Dit heeft waarschijnlijk te maken met de 
campagne die door de Stichting Matchis 
– het Nederlands Centrum voor Stamcel-
donoren – is gevoerd. Bij voorkeur worden 
jonge donoren, tussen 18 en 35 jaar, 
opgeroepen in het geval van een match. 
De genezingskans voor de patiënt neemt 
toe als de stamcellen van een jonge donor 
komen. Als er een match is dan worden 
stamcellen gewonnen uit het bloed of als dat 
beter is uit het beenmerg van de achterste 
rand van het bekken van de donor.

Opfriscursus reanimatie 
Dorpsbelangen Thesinge organiseerde op 7 december en 
9 januari een (opfris)cursus reanimatie. Maar liefst 
vierentwintig Thesingers (onder wie Desiree en Jorre) zijn 
opnieuw geschoold in het opstarten van een reanimatie en 
het bedienen van een AED. Via de app van HartslagNu 
worden zij in geval van een hartstilstand in de buurt 
opgeroepen om direct in actie te komen. Omdat in zo’n 
geval elke minuut telt kan dit levens redden. 

(foto Hans Wind)

Na drie jaar geen toneelvoorstellingen te hebben kunnen 
spelen zijn we sinds oktober weer enthousiast aan de gang 
gegaan met het stuk dat we in 2020 ten tonele zouden 
brengen. Sparreboom & Sparreboom: een blijspel in drie 
bedrijven van Joh. E.G. Ruiter. 
Op zaterdag 4 en 11 maart hopen we jullie weer ouderwets 
te ontvangen in Trefpunt. Vanaf 6 februari zijn de kaarten 
voor € 7,50 per stuk te bestellen bij Trieneke Schuppert via 
050 302 1602.

Anita van der Veen

WWK gaat er weer voor
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De Thesingerlaan (foto Sieb-Klaas Iwema)

Deel 2

De boerderij op nummer 1
Deze boerderij heeft zijn dam bijna in het 
verlengde van de Thesingerweg. Het was ooit 
een kloostergoed van het Olde Convent (ook 
wel Geestelijke Maagden of Sint-Agnesklooster) 
in de stad Groningen. De Maagden hadden in 
Steerwolde een voorwerk en een kapel.
Vanaf 1644 (het was dus al ‘provincieland’) is 
bekend wie er woonden, de eersten heetten 
Driewes en Bave. In 1764 gaat het om 9 grazen 
land met beklemming en behuizing, ‘bestaande 
in een binnenhuis, een middelhuis met een 
friesch schuurtjen’. (Een gras is ongeveer een 
halve hectare.)
In 1722 koopt de diaconie van Thesinge het 
land voor 325 gulden. Het boerderijtje met 
beklemrecht komt in 1819 in handen van Jan 
Derks Schutter, buurman op het huidige 
nummer 2. Het huis heet in 1849 ‘De Kolderij’ 
wanneer het – met meer land – bij de boedel-
scheiding toekomt aan dochter Rachel Jans 
Schutter en haar man Geert Hendriks Maatjes. 
Geert hertrouwt na de dood van Rachel en na zijn overlijden in 1892 
erven zijn zonen Hendrik en Derk de tent. Hendrik verkrijgt, nadat hij in 
1895 getrouwd is met Regina Roek, in 1902 de eigendom en het 
beklemrecht van De Kolderij.

De Havenga’s
In 1920 wordt het geheel publiekelijk verkocht in meerdere percelen. 
Koopman Jan Havenga en zijn vrouw Trientje Oosterhuis kopen de 
behuizing en de oorspronkelijke grond, een gedeelte gaat naar Roelf 
Lode en het overige gedeelte wordt door de ‘Landarbeiderswet’ gekocht.
(De Iandarbeiderswet kreeg het recht om grond in eigendom of gebruik te 
nemen. De wet was onderdeel van een aantal maatregelen, samengevat 
onder de uitdrukking ’binnen Iandse kolonisatie’. Dit in navolging van 
wetgeving in Pruisen, Engeland en Scandinavië. Het diende in het 
algemeen tot de bevordering van kleinschalig grondbezit. De met de 
uitvoering belaste organen waren verenigingen en stichtingen ter 
bevordering van het verkrijgen van onroerend goed door Iandarbeiders.)
Na het overlijden van Jan Havenga volgt in 1955 een boedelscheiding 
en verkrijgt zoon Jan Wilhelmus Havenga, gehuwd met Grietje Pier, de 
behuizing met bijna 5½ ha land. 

Het Van der Woudetijdperk
In 1970 werd de boerderij verkocht aan mijn oom Harm van der Woude 
uit Streetsville, Ontario (Canada). Zijn broer Hendrik van der Woude 
(mijn vader), getrouwd met mijn moeder Hillechien Swart, werd pachter. 
Oma Harmke van der Woude-Woldhuis woonde er tot 1980 bij in. In 1982 
verkocht oom Harm het geheel aan Sjoerd Hoekstra en Anna de Jong, 
de eigenaars van Thesingerlaan 3 en gingen mijn ouders aan de 
Molenweg wonen. De behuizing werd in datzelfde jaar verkocht aan Piet 
Beetsma en Catharina Ypma. Zij is over leden, zodat de heer Beetsma er 
nu alleen woont.
In deel drie bezoeken we Thesingerlaan 2 en 3.

Jakob van der Woude 

Bronnen: Boerderijen Gemeente Ten Boer en Overschild 1595-2005, 
P.W. Pastoor; Mevrouw J. Roukema-Maatjes. Waarvoor dank.

  Diverse leden van de familie Maatjes hebben hun initialen in de gevel 
gekrast (foto’s Jan Ceulen)

Kerstlunch op De Til
Op de donderdag voor de kerstvakantie werd het kerstfeest gevierd op 
basisschool De Til in Thesinge. Dit jaar kon het ‘gewoon’ weer op de eigen 
school in het eigen dorp gevierd worden en waren er gelukkig ook geen 
beperkingen door corona.
In de ochtend werd er gekookt en gebakken. Niet alleen in de nieuwe keu-
ken van de school, maar ook bij een aantal gezinnen thuis. Overal werd een 
gerechtje voor de kerstlunch klaargemaakt. Rond de middag kwam ieder-
een weer terug op school en werd het nieuwe leerplein ingericht met tafels, 
stoelen en natuurlijk het hapjesbuffet. Er werd begonnen met een klein 
soepje en daarna mochten de kinderen kiezen uit de verschillende hapjes. 
Er werd lekker gegeten en bijna alles ging op! Het was een gezellige dag 
voor de kinderen en leerkrachten.

Paulina van Bostelen

Het verhaal van de Thesingerlaan

De kinderen zitten op het nieuwe leerplein klaar voor de kerstlunch 
(foto Geertje Top-Veening)
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Lego-versie van Garmerwolder kerktoren
Een alleraardigst bericht kwam afgelopen 
december voorbij op de Facebookpagina 
‘Oproepjes voor Thesingers/Garmerwolde-
naren e.o.’. Monique Meis postte een foto 
van de kerktoren van Garmerwolde, maar 
dan een schaalmodel van Lego. Wat een 
leuk project! 

Menigeen heeft net als ik vast even gedacht 
‘Wow, ónze kerktoren van Lego, hoe kan dat?’ 
en/of ‘Cool, die wil ik ook!’ Het bericht werd in 
ieder geval door velen opgemerkt en zo 
belandde de foto een paar dagen later al op de 
voorkant van de liturgie van de kerstnachtviering 
in de Garmerwolder kerk.

Wie en wat zit hierachter? Na navragen bij 
 Monique kom ik uit bij de vriend van hun dochter 
Carlijn: Jos Zuijderwijk. Hij studeert in Utrecht en 
is op dit moment bezig zijn master informatica af 
te ronden. De Lego-schoolkerk blijkt een sinter-
klaassurprise voor zijn schoonvader Paul. Hij is 
bouwkundige, dus leek een Lego-model met 
bouwinstructies een leuk en toepasselijk idee. 
Van de Garmerwolder kerktoren was online 
genoeg informatie en beeldmateriaal aanwezig, 
voor de geheime ontwikkeling van dit Lego-
project vanuit Utrecht.

Er bestaat gratis software om zo’n Lego-project 
te maken, met virtuele in plaats van echte blok-
jes. Voordeel daarvan is dat je geen beperkin-
gen hebt qua beschikbare blokjes. Je moet dan 
wel een beetje de weg weten op het web en 
gebruik maken van relevante software, maar dat 
is iets wat Jos met zijn informatica-achtergrond 
niet al te veel moeite kostte. 

Er bleek zelfs een hele online community te zijn 
die zich bezighoudt met het ontwikkelen van  
dit soort zelf bedachte Lego-projecten via sites 
als ideas.lego.com, brickowl.com en bedrukje-
blokje.nl. Jos had zo zelf via die wegen ook al 
eens een Lego-model van de Utrechtse dom-
toren aangeschaft en gebouwd.

Na een flink aantal – erg leuke – uren ontwikke-
ling, rolde daar uiteindelijk het model uit dat op 
de foto te zien is. Het niveau van detail is verras-
send! Zo heeft de Lego-kerktoren net als de 
echte een dakraam, zit er binnenin een witte 
trap, en op de spits – heel actueel – géén haan. 
(Mocht u geïnteresseerd zijn: een blokje van 
een gouden haan is wel apart te bestellen, voor 
als ie er in het echt ook weer op wordt gezet.) 
Paul had hem de ochtend na sinterklaas in ieder 
geval al in elkaar gezet. Wat dat betreft was het 
volledig geslaagd! En de reacties daarna op 
Facebook van dorpsbewoners en de plaatse-
lijke commissie van de kerk maakten het nog 
leuker. 

Mocht u zo’n Lego-kerktoren ook leuk vinden 
om te hebben: dit Lego-model is niet als kant-
en-klaarpakket te koop. De doos op de foto is 
gewoon knip-en-plakwerk met zelf uitgeprinte 
gefotoshopte afbeeldingen. Het is namelijk geen 
commercieel project, Jos deed het alleen voor 
de grap. Maar hij vond het leuk om alles te 
delen: in het betreffende Facebookbericht staat 
hoe je de toren kunt maken en waar je de beno-
digde losse blokjes kunt aanschaffen. Lego ver-
koopt zelf namelijk geen losse blokjes, maar 
kleine bedrijfjes halen die blokjes uit bestaande 
Lego-dozen en verkopen ze dan afzonderlijk 

Paul Veenstra met de Lego-kerktoren die hij 
van Sint heeft gekregen (foto Monique Meis)
Inzet: Het ontwerp van Jos voor de doos 
waarin de blokjes zaten 

door. Houd er dus rekening mee dat het geen 
één-click-bestelproces is. Hoe dan ook klinkt 
het sowieso interessant voor de plaatselijke 
commissie van Groninger Kerken om zo’n 
Lego-versie te hebben staan bij de Schoolkerk.

Harjo de Poel

De kinderen van de bovenbouwgroep van basisschool De Til in Thesinge 
hebben in de week voor de kerstvakantie een inzamelingsactie gehou-
den voor het Prinses Máxima Centrum voor kinderoncologie. Dit deden 
zij via Missie538 van de gelijknamige radiozender. 
De kinderen versierden kerstballen, 3D-kerstkaarten en cupcakes en 
verkochten die in het dorp. Ook kon er via een QR-code een donatie 
overgemaakt worden of kon er via de actiewebsite van de radio worden 
gedoneerd. 
‘Met de kinderen in de bovenbouw hadden we het over het Prinses 
Máxima Centrum’, vertelt juf Geertje, de leerkracht van de bovenbouw. 
‘De kinderen wisten, door een ziek klasgenootje, te vertellen hoe goed 
ze daar voor de zieke kinderen proberen te zorgen en een positieve 
ervaring van het verblijf proberen te maken, ondanks dat de reden van 
het bezoek niet prettig is.’ Toen ze hoorden dat Missie538 van Radio538 
de week voor de kerst actie voerde voor het centrum, hoefde de groep 
niet lang na te denken en kwamen ze direct in actie!
In totaal is er € 1116,- opgehaald. Dat is meer dan het dubbele van het 
doelbedrag dat gesteld was op € 538,-. Een prachtig bedrag! Er was 
enorme betrokkenheid voor deze actie vanuit school en vanuit het dorp, 
omdat er van zo dichtbij is meegemaakt wat het Prinses Máxima 
Centrum voor zieke kinderen doet.
Het geld dat is ingezameld is bestemd voor een zogenaamde clean-
room. Dat is een laboratoriumruimte waar men de afweercellen van een 
kind om kan bouwen, zodat ze zich gaan richten tégen de kankercellen 
van dat kind.

Paulina van Bostelen

De Til in actie voor Prinses Máxima Centrum

De kinderen van de bovenbouw zijn in de klas druk bezig met de 
voorbereidingen van de verkoopactie (foto Geertje Top-Veening)
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Even voorstellen
Als nieuw redactielid van de G&T stel ik me graag voor. Ik ben Elise, 32 
jaar, moeder van drie kinderen: Roselin, Noralie (beiden vier jaar) en 
Jurre (bijna twee jaar) en vrouw van Sietze. Wij wonen sinds 2019 aan 
Bakkerstraat 16 in het mooie Thesinge en dat bevalt erg goed. Ik werk 
als programmamanager bij het Martini Ziekenhuis. In deze rol stuur ik 
projecten aan die te maken hebben met digitalisering (zodat je bijvoor-
beeld zelf je afspraak digitaal kunt plannen) en slimmer samenwerken 
op de poliklinieken. 
Ik heb me aangemeld bij de redactie om verschillende redenen. Lezen, 
schrijven en de Nederlandse taal hebben me altijd geboeid. Toen ik 
klaar was met de middelbare school heb ik getwijfeld of ik een studie 
Nederlands of Letterkunde zou gaan volgen. Uiteindelijk heb ik voor een 
bredere richting gekozen: Communicatie en Informatiewetenschappen. 
Tijdens de bachelor heb ik een minor Journalistiek gevolgd aan de 
Uppsala Universitet in Zweden. Daarna heb ik eerst Bedrijfscommunica-
tie en daarna Bedrijfseconomie en Management afgerond als Master. 
Mijn eerste werkervaring heb ik opgedaan in het bedrijfsleven waar ik 
veel heb geleerd. 

Ik kwam na een paar jaar tot de 
conclusie dat ik  betekenis miste. 
Wat voeg ik toe aan de maat-
schappij? In mijn huidige werk 
vind ik dit wel: namelijk mijzelf 
inzetten voor de toegankelijkheid 
van zorg. Ik wil ook graag van 
betekenis zijn voor de plek waar 
wij wonen en leven. Voor mijzelf 
merk ik dat de G&T als medium 
een belangrijke bijdrage levert aan 
verbinding tussen mij en dorpsge-
noten. Via de krant kom je op de 
hoogte van nieuws, ditjes en datjes rondom de dorpen, wat er aan 
activiteiten op de planning staat en ook waar dorpsgenoten zich voor 
inzetten en waarom. Ik wil hier met veel plezier aan bijdragen.

Elise Vliem

Elise met Jurre (foto Elise Vliem)

Nieuws Garmerstee
De werkgroep Garmerstee doet haar best om 
een gevarieerd programma voor 55-plussers te 
bieden. De laatste keren is dit aardig gelukt.

In november verzorgde Wim Benneker uit 
Garmerwolde, oud-huisarts en SCEN-arts 
(Steun en Consultatie bij Euthanasie Neder-
land), een interessante en vooral duidelijke 
lezing over het thema euthanasie. Geen 
gemakkelijk onderwerp. 
Maar liefst 54 mensen luisterden aandachtig 
en stelden de nodige vragen. Eén ding is 
zeker: sterven doen we allemaal; de een 
vroeg, de ander later. 
Het is heel belangrijk om tijdig over je wensen 
rond het levenseinde na te denken en ze met 
je naasten en de huisarts/behandelend arts te 
bespreken. En ze vervolgens zo nauwkeurig 
mogelijk op papier te zetten. Let wel: euthana-
sie is geen recht van de patiënt en geen plicht 
van de dokter.

In de maand december volgde een gezellige 
lunch. Onder de bezielende leiding van Mieke 
Welling werd er door de dertig aanwezigen 
weer heerlijk gegeten. Ter afsluiting speelde 
het Garmerwolder duo Pia en Antje nog een 
paar bekende kerstliederen, die door velen 
werden meegezongen.

Voor de Nijjoarsveziede op donderdag 12 
januari hadden we het komische zangduo 
Klevende Liefde uitgenodigd. De naam bleek 
te verwijzen naar alles wat zoet is, wat kleeft, 
wat plakt. Denk aan een kleuter na het eten 
van een suikerspin: met recht een ‘klevend 
lieverdje’. De dames brachten herkenbare 
meezingers, met een vette knipoog. Vooral de 
manier waarop ze het publiek erbij betrokken, 
was een groot succes! En je hoort zo’n middag 
ook nog eens wat. Wist je bijvoorbeeld dat 
Douwe en Diena elkaar voor het eerst hebben 
ontmoet bij de groenteboer?De stemming zat 
er goed in: er werd volop meegezongen en 
-bewogen. Als blijk van waardering klonk na 

afloop spontaan vanuit de zaal: ‘Wichter 
bedankt, wichter, wichter bedankt …’

De volgende keer is op donderdag 9 februari, 
aanvang 14.30 uur. Dan toont Jan van der 
Molen filmbeelden van de Kinderkruistocht in 
september 1994. Een groot spektakel, bussen 
met middelbare scholieren reden af en aan. 
Onder barre weersomstandigheden trokken 
honderden brugklassers over de – toen nog 
– modderige Stadsweg van Garmerwolde naar 
Ten Boer. Onderweg kwamen ze van alles 
tegen. Ook leerlingen van de OBS in Garmer-
wolde liepen mee. Veel mensen uit het dorp 
waren betrokken bij de organisatie en/of 
speelden een rol als monnik, bedelaar, 
kwakzalver, melaatse, enzovoort.
Komt dat zien en herbeleef de tijd! De entree is 
8 euro per persoon; dat is inclusief twee koffie/
thee met wat lekkers en een consumptie naar 
keuze. We hopen deze middag ook de wat 
jongere 50-plussers te mogen begroeten.

Hillie Ramaker-Tepper

 

(foto’s Sieb-Klaas Iwema)
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Garmerwolde
Hillie Ramaker-Tepper 050 541 5335
Thesinge
Metha Nijkamp 050 302 3217
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Garmerwolde
Patrizia Meijer 06 30 754 216
Thesinge
Koos van de Belt 06 12 101 378
Henk Tammens 06 50 257 853
Penningmeester
Tjakko Tjakkes 050 549 9344
W.F. Hildebrandstraat 61
9798 PH Garmerwolde
Bank: IBAN NL74 RABO 0320 7057 49
t.n.v. Garmer en Thesinger Express
Abonnementen
Abonnementsgeld: € 13,50 per jaar 
(via automatische incasso) 
Postabonnees: basistarief + porto
Prijs losse krant: € 1,50
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bezorgen@gentexpress.nl
of bel met de redactie
G&T Express op het internet
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Opmaak Aly Pepping Thesinge
Druk Drukkerij Groningen
Oplage 525 exemplaren

Volgende krant komt uit op  
24 februari 2023
Kopij inleveren uiterlijk zaterdag  
11 februari vóór 18.00 uur via: 
gentexpress@hotmail.com, 
Dorpsweg 26 of G.N. Schutterlaan 16

Agenda

Foto van de m
aand

Vijzelrijp bij Noordermolen (foto Patrizia Meijer)

Elke dinsdag
-  Garmerwolde, Dorpshuis de 

Leeuw; 10.00 uur: Volksdans-
groep Klank en Beweging.

-  Garmerwolde, 20.00 - 22.00 uur: 
Open breigroep De Geitenbrei-
ers. Info: 06 54 722 548 (Hieke).

Elke woensdag
Thesinge, Trefpunt; 9.00 - 11.30 
uur: Inloopochtend Noaberstee. 
Vrijdag 3 februari 
-  Garmerwolde, Dorpshuis de 

Leeuw; vanaf 17.30 uur: 
Dorpsborrel.

-  Thesinge, Trefpunt; 17.00 
- 19.00 uur: Borreluurtje met 
frituur.

Dinsdag 7 februari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 20.00 uur: Brainstormen 
over activiteiten.
Woensdag 8 februari
Beide dorpen; vanaf 8.00 uur: 
GoudGoed - zie afvalwijzer.
Donderdag 9 februari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 14.30 uur: Garmerstee. 

Film over de Kinderkruistocht in 
september 1994 over de modde-
rige Stadsweg van Garmerwolde 
naar Ten Boer. Entree € 8,- p.p. 
Zie artikel.
Zaterdag 11 februari
Thesinge; vanaf 9.00 uur: Ophalen 
oud papier.
Dinsdag 14 februari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 20.00 uur: kaartclub 
‘De Soos’.
Zaterdag 18 februari
Thesinge, Trefpunt; 20.00 uur: 
Dorpshuissessies. Zie artikel. 
Zondag 19 februari 
Garmerwolde, kerk; 15.00 uur: 
concert Kamerorkest Clemens 
Schröner met o.a. hoornconcert 
Franz Strauss en Serenade 
Lyrique van Elgar. Kaarten à 
€ 15,- , in de kerk te koop.
Donderdag 23 februari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 10.00 uur: Koffiemorgen.

Vrijdag 24 februari
-  Garmerwolde; vanaf 18.00 uur: 

Ophalen oud papier.
-  Thesinge, Café Molenzicht; 

19.30 uur: Kaartclub  
‘De Eendracht’.

Zaterdag 4 en 11 maart
Thesinge, Trefpunt; 20.00 uur 
toneeluitvoering WWK. 
Zie artikel.

De Soos
De klaverjasavond in januari heeft 
de volgende uitslag opgeleverd:
1 Jannes Ramaker 3843 pnt.
2 Joke Vliem 3481 pnt.
3 Henk Vliem 3400 pnt.

De volgende keer is op dinsdag 
14 februari, aanvang 20.00 uur, in 
Dorpshuis de Leeuw. Nieuwe 
kaarters zijn van harte welkom.

Jannes Ramaker

De Eendracht
De laatste vrijdagavond van de 
maand is, zoals gebruikelijk, 
dorpshuis Trefpunt gereserveerd 
door klaverjasclub de Eendracht. 
Dus ook op 30 december 2022. 
Jannie Sibma zorgt er altijd voor 
dat er een volle bezetting aan de 
klaverjastafels zit. Ook deze 
avond weer. De avond vloog 
voorbij en na drie boompjes 
(spellen red.) verzorgde Bert 
Mollema de catering voor de 
liefhebbers. In januari 2023 wordt 
de klaverjaswinnaar van 2022 
bekend gemaakt in de Algemene 
Ledenvergadering, voorafgaand 
aan het kaarten. De winnaars in 
december waren:
1  Sien Steenhuis 5551 ptn.
2  Folkert van Zanten 5536 ptn.
3  Aaltje Mollema 4945 ptn.

Volgende avond: vrijdagavond 
27 januari 2023. Aanvang 19.30 
uur en zoals eerder vermeld: 
iedereen is welkom!

Dick Verweij


